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Protokoll för linjeföreningsmöte 

Datum: 2021-01-021 

Tid: 17:15 

Plats: TEAMS 

Kallade personer, närvarande listade med X 

Studentkårens representanter 

Christian, Eventansvarig Eskilstuna  X 

Michaela Tens, Eventansvarig Västerås - Sekreterare X 

 

Studentföreningars representanter 

Sarah Asp, Sexmästeriet  

Primus Lundin, Sexmästeriet X 

Alexander, ELSA  

Onel, ELSA  

??, Kärleksambassadörerna  

Axel Jennersjö, Kärleksambassadörerna  

 

Linjeföreningars representanter 

 

 

Måns Fornelius, Alf X 

Kevin Pettersson, Alf X 

Ida Moilanen, Beware  

??, Beware  

Felix Fors, Esekon X 

Mattin Zarrabi, Esekon X 

Elin Svaröd, iDesign X 

Jessica, iDesign  

Maria Nordin, Innovare  

??, Innovare  

Jennifer Oyal Lindblad, Morsan  

Agnes Lillieh, Morsan X 

Oliver Söderlund, Mälardalens Ingenjörer X 

??, Mälardalens Ingenjörer  

Primus Lundin, Vips X 

Sarah Asp, Vips  

Julia Syse, Vips   
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Ständigt adjungerade från Studentkåren 

Kim Jansson, Ordförande  

Walid Alsabahi, Näringslivsansvarig  

Josefin Häggström, Restaurangansvarig  

Petra Wellström, Studentinflytandeansvarig X 

Maria Vilmunen, Kommunikatör  
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Dagordning  

§1 Mötets öppnande 

Mötet öppnades kl: 17:17 

 

§2 Föregående protokoll 

 

Enkät 

Tommie kollar på om MDH vill samarbeta med MDS på studiemiljöenkäten 

 

 

Kontaktinfo skickat till Maria 

Esekon, MI, VIPS, Innovare har ännu inte skickat in. kommunikator@mdsu.se 

 

 

Tentor 

Diskussionen om SSK-programmens begränsning av tentamenstillfällen första terminen fortgår. 

Prodekan förstår vår oro över deras klantiga formuleringar som pekar ut grupper av studenter 

som är "studiesvaga". Vidare kommer vi arbeta för att få till en revidering av beslutet. Tyvärr har 

vi ännu inte hört något om anmälan som student gjort till UKÄ i ärendet. 

 

Vi håller också på att ta fram en organisationsmodell av studentrepresentation där vi önskar 

större inblandning från linjeföreningarna. Skissen på förslaget innebär just nu att linjeföreningarna 

skulle sitta med med representanter i ett utbildningsutskott under studentkåren för att sitta med 

som och utse studentrepresentanter. 

 

Vi fortfarande söker studentrepresentanter, särskilt från informationsdesign. Men egentligen är 

alla som är intresserade av att tjäna cash och samtidigt påverka sin utbildning välkomna att 

kontakta Petra på inflytande@mdsu.se 

 

§3 Studerande Skyddsombud 

Tommie efterfrågar fortfarande programspecifik info på era olika programspecifika utrymmen.  

Tommie har tagit hjälp av MDH för att utforma en enkät för att utreda studiemiljön på campus.  

Har ni åsikter om studiemiljön så kan man höra av sig till Tommie.  

 

Förslaget om en temavecka angående studiemiljön. Där en eventuell workshop skulle kunna 

ingå. Tommie går tillbaka bland protokollen från tidigare möten och kollar upp förslagen som 

fanns där. Han återkommer om hur han går vidare med förslagen. 

 

§4 Studentkåren rapporterar 

 

 

Studentrepresentation 

MDH fick underkänt av UKÄ på studentinflytande. Tillsammans med högskolan har vi arbetat 

fram en modell som vi tror skulle göra att MDH kan få godkänt.  

 

mailto:kommunikator@mdsu.se
mailto:inflytande@mdsu.se
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Vi skulle vilja skapa ett utbildningsutskott där det kan diskuteras olika frågor angående 

studentinflytande. Utskottet ska hjälpas åt att ta fram studentrepresentanter till de olika råden på 

skolan. 

 

Som medlem i studentkåren får man om man är studentrepresentant 120kr i timmen eller 60kr 

per påbörjad halvtimme.  

 

 
 

 

 

Praktik - VFU - Tentor 

Vilka program och årskurser har varit ute på praktik sedan 14e december? Har några program 

planer på att gå ut på praktik under närmaste tiden?  

● SSK termin 3 har vart ute på VFU. (Pågick även veckan mellan jul och nyår, trots att 

terminen startade en vecka tidigare) 

● SSK är på praktik nu 

● Förskolelärare termin 2 både VFU och fältstudier. Alla linjer har nog gjort fältstudier. 

● Socionomer termin 5 har vart ute på VFU och andra går ut nu. 20 veckors praktik. Vissa 

på plats andra på distans.  

● Idesign alla program termin 5 hade praktik vissa har vart på distans andra på plats, vecka 

46-2. 

 

Har ni haft fysiska tentor? 

● Vissa hos ALF, inte ämneslärare i engelska 

● SSK termin 1  

 

Designstudenter termin 5 på ingenjörsprogrammet hade fysiska moment i verkstaden som bröt 

mot FHM rekommendationer. IDT period 2 termin 5. 
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Alla som önskar att ha fysiska moment måste göra en risk och konsekvensanalys och den ska 

skickas till studentkåren. Studentkåren har inte fått all de informationen som lovades alltså har 

skolan brutit mot de regler som sattes upp alltså är inga förfrågningar egentligen godkända. 

 

Gemensamt LF-möte med Västerås 

Det har efterfrågats att ha ett gemensamt LF-möte med Västerås och det är tänkt att vi ska ha ett 

sånt nu under vårterminen.  

 

Vilka frågor skulle ni vilja att vi tar upp på ett sådant möte? 

● Hur man skulle kunna samarbeta. 

● Studiemiljön 

● Marknadsföring 

● Rekrytering 

● Event 

● Lambo ska inte diskuteras! 

 

 

§5 Studentföreningarna rapporterar 

 

 

ELSA: Ej närvarande 

 

Sexet: Deltar under rookieperioden 

 

Kärleksambassadörerna: Ej närvarande 

 

 

§6 Linjeföreningarna rapporterar 

 

 

ALF: Deltar på rookieperioden. Ny styrelse, ska fixa olika utskott i februari. Börjar få ordning på 

allt. Större styrelse än tidigare. Alla medlemmar i styrelsen introducerar sig på Instagram.   

 

Beware: Ej närvarande 

 

Esekon: Ny styrelse. Två vakanta platser, vice social och vice näringsliv. 

 

iDesign: Valt generaler till höstens rookieperiod, tre stycken som började i höstas. Har en 

faddertrupp på ca 11st. Ska snart börja dra igång planering. Kommer hålla årsmöte i februari. 

Planerat en infoträff om VFU i februari, har vart lyckat tidigare år.  

 

Innovare: Ej närvarande 

 

Mi: Inte alls så mycket på gång. Årsmöte i april.  
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Morsan: Har rookieperiod. Hade en bössa i musikhjälpen. Årsmöte i februari/mars. Försökte ha 

ett årsmöte i december men då fanns inget intresse att gå med. 

 

VIPS: Ska ha årsmöte snart. Har rookieperiod. 

 

 

§7 Övriga frågor 

● Digital spelkväll kl 19 

● Luncha med MDS imorgon, måndag 25:e och torsdag 28:e kl 12-13 

Luncha med MDS kommer fortsätta under våren, dag är ännu inte bestämt.  

● Mer info om Kårhus kommer framöver. 

 

§8 Att ta med från mötet 

 

 

§9 Nästa möte och mötets avslutande 

 Nästa möte: Onsdagen den 24:e februari kl 17:15 

 

Mötet avslutades kl18:28 


